
Protokół 6/2015 

z posiedzenia Rady Krakowskich Seniorów 

z dnia 25.06.2015 r. 

 

 

1. Posiedzenie rozpoczął przewodniczący Rady Krakowskich Seniorów witając wszystkich 
członków. 
 

2. Do porządku wniesiono następujące tematy; 
− Spartakiada dla Seniorów 
− „Gladiator” stowarzyszenie 
− Audyt senioralny - audyt przestrzeni 
− Projekt obywatelski 
− Informacja o formach pomocy Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej dla Seniorów. 
 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

Rada jednomyślnie ( wszyscy głosowali za) przyjęła rozszerzony o propozycje porządek 
obrad. 

4. Podsumowanie udziału i wkładu RKS w II Ogólnopolskich Senioraliach w Krakowie 
2015. 

Pani Anna Okońska – Walkowicz Doradca Prezydenta Miasta ds. Polityki Senioralnej 
Podziękowała wszystkim za aktywny udział w obchodach Senioraliów i wręczyła pisemne 
podziękowania dla Rady Krakowskich Seniorów za wkład w organizację Senioraliów. 

 
5. Powitanie przez Przewodniczącego A. Wiatra przybyłych na spotkanie przedstawicieli 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krakowie  Kierownika Pana Artura Sajaka 
i Pana Jarosława Wójtowicza. 
Obaj Panowie zapoznali zebranych z jakiej pomocy Seniorzy mogą korzystać i gdzie się 
zgłosić. 
I tak istnieją Dzienne Domy Pomocy Społecznej, Kluby Seniora, Ośrodki Wsparcia dla 
Osób Starszych, Kluby Samopomocy dla Osób Starszych oraz Dzieci i Młodzieży 
w Mydlnikach, Usługi Opiekuńcze, Domy Pomocy Społecznej. Do RKS zostaną 
przesłane reklamy z informacją o działalności MOPS. 

 
− Pani Barbara Szafraniec stwierdziła, że informacja o działalności MOPS powinna być 

podawana w prasie aby dotarła do większej części Seniorów. Konieczna jest też 
informacją o działalności Domów Pomocy Społecznej aby zmienić opinie o pobycie 
w tych miejscach Seniorów. Wszystkie formy informacji o tej działalności są 
konieczne. 

 



− Pani Hebda zadała pytanie czy 76-letnia matka z 46-letnią córką z zespołem Downa 
może starać się  o pobyt w Domu Pomocy Społecznej – odpowiedz „Tak”. 
 

− W dalszej informacji zapoznano zebranych z działaniami na rzecz niepełnosprawnych’ 
• Sport, kultura, rekreacja 
• Turnusy wyjazdowe rehabilitacyjne 
• Dofinansowanie do zakupu sprzętu rehabilitacyjnego nawet do 95% ceny. 

 
6. Pani Anna Okońska – Walkowicz Doradca Prezydenta Miasta ds. Polityki Senioralnej 

przekazała informację, że  od  01.07.2015 r.  ruszają   CASY ( Centrum   Aktywności 
Seniora). 

 
7. Przewodniczący RKS Antoni Wiatr poinformował, że trwa obecnie głosowanie na 

projekty obywatelskie trwa do 28.06.2015 r. Zaproponował, aby uczestniczyć 
w głosowaniu i aby RKS głosowała na projekty związane ze sprawami Seniorów, a także 
by do tego przekonać bliskich. 

 
8. W ramach integracji osób starszych odbywać się będą mistrzostwa o puchar Prezydenta. 

Odbędą się w dniach 08-09.10.2015 r. Pani Anna Okońska – Walkowicz Doradca 
Prezydenta Miasta ds. Polityki Senioralnej zaproponowała by RKS włączyła się w ich 
organizację. 

 
9. Pani Barbara  Szafraniec przekazała informację o rozmowie Zarządu RKS z Prezydentem  

Miasta Krakowa Prof. Jackiem Majchrowskim w dniu 9.06.2015 r. Rozmowa toczyła się 
na temat naszej działalności, osiągnięciach i problemach. Na naszą działalność 
Pan Prezydent przekazał 6.000,00 zł. 

 
10. Propozycja terminu posiedzenia RKS w miesiącu lipcu 2015 r. 

− Posiedzenie zostało przesunięte na sierpień 
− Dyżury sekretariatu i członków odbywać się będą w każdy wtorek od godziny 9.00 – 

13.00. 
 

11. Informacja o spotkaniu integracyjnym  z dziećmi i młodzieżą Stowarzyszenia Rodziców 
i Przyjaciół  z Zespołem Downa „Tęcza”. 
− Spotkanie  odbyło się na działkach dzięki W.M. Francuz i M. Krzewińskiemu 

i A. Wiatrowi. 
− Było wspaniale przygotowane, atmosfera była radosna i wesoła. 
 

12. Plan dyżurów członków Rady na najbliższe dwa miesiące. 
− Ustalono daty i nazwiska osób chętnych do uczestnictwa w dyżurach. 
 

13. Pan Antoni Wiatr omówił plan Pracy RKS na drugie półrocze kadencji ze Szczególnym  
uwzględnieniem punktu „5” dotyczącego  - polityki  medialnej i pracy Komisji  
Tematycznych. 
− Informacja o udziale w Krajowej Konferencji Uniwersytetu Trzeciego Wieku 

w Krakowie. Udział w takiej konferencji pozwala poznać działalność innych Rad 
Seniorów w różnych  częściach Polski. Pan Marian Krzewiński omówił 
przeprowadzone rozmowy w Warszawie na temat Rad Seniorów w Polsce. 



 
14. Pani B .Szafraniec stwierdziła, że należy zorganizować spotkanie z przedstawicielami 

Rady Miasta, Rad Dzielnic i z Panem Prezydentem. 
15. Pani Suder podała informację o tworzeniu się 12 – osobowych grup, które w trakcie 

spacerów prowadza obserwację badawcze co powinno się zmienić, aby uczestniczyć 
w tych  obserwacjach  należy  wypełnić ankietę. Badania te prowadzone są w każdej 
Dzielnicy. 
 

16. Pani Anna Chodorowska przedstawiła propozycję aby zdjęcia i informacje o działalności 
RKS były jej przekazywane. 
 

17. Stowarzyszenie „Gladiator” działa w Szpitalu przy ul. Kopernika 18 oplata wynosi 55 zł. 
 

18. Przedstawiono wniosek: aby Pan Prezydent Miasta refundował wyjazdy seniorów w teren. 
 

 

Na tym zebranie zakończono. 

 

 

Sekretarz 
Rady Seniorów 

 
Joanna Talar 

 Przewodniczący 
Rady Seniorów 

 
Antoni Wiatr 

 


